
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  25. 04. 2023. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 16:30 do 18:15 h. v miestnosti č. 103 v budove novej radnice magistrátu. 
 
Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 
                  
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr., Mgr. Jozef Uhler.  
 
Program rokovania komisie: 
 

01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07. 03. 2023 
02. Novelizácia VZN k parkovacej politike 
03. Zrušenie Fondu statickej dopravy HM SR BA 
04. Rôzne 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10           za: 10        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07. 03. 2023. 
 

K záznamu KDIS zo dňa 07. 03. 2023 neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po voľbe podpredsedu KDIS  
 

berie na vedomie 
 
záznam z rokovania KDIS zo dňa 07. 03. 2023. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 10        za: 9      proti: 0     zdržal sa: 1         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
K bodu 2 
Novelizácia VZN k parkovacej politike 
 

Materiál uviedol  Mgr. Peter Herceg, informoval o tom, že materiál pripomienkovali mestské časti, 
ktoré mali možnosť tento materiál pripomienkovať. Oddelenie parkovacej politiky vyhodnocovalo 
pripomienky, buď ich akceptovalo a zapracovalo, alebo ich neakceptovalo. Materiál bude ďalej 
pripomienkovať verejnosť a následne sa opäť predloží na zasadnutie KDIS 12. 05. 2023. Taktiež informoval 
o základných zmenách oproti pôvodnému VZN, tie sa týkajú predovšetkým cien, rezidentskej parkovacej 
karty – jeden žiadateľ môže žiadať už na 3 autá, tiež sa upravujú hodiny pri návštevníckej parkovacej karte 
(prijímateľom sociálnej starostlivosti), kde sa zvyšuje počet hodín z 500 na 750 hodín (údaje sú z prieskumu), 
zmena dĺžky vozidiel z 5,3 m na 5,4 m; nebude prebiehať priebežná kontrola expirovania TK a EK vozidiel, 
zavádza sa parkovacia karta pre poskytovateľov sociálnych služieb, možnosť získania parkovacej karty pre 
motocykle, platobný kanál SMS, tiež pribúdajú nové zóny, zóny sa spájajú ap. Po krátkej diskusii bolo 
hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

odporúča 
 



Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 zobrať na vedomie 
 
Novelizáciu VZN k parkovacej politike 
 
Hlasovanie:     prítomní: 12        za: 12      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Zrušenie Fondu statickej dopravy HM SR BA 
 

Materiál uviedol  Mgr. Peter Herceg, ktorý prezentoval uvedený materiál a uviedol dôvod jeho 
zrušenia. Zrušenie je z dôvodu, že paralelne by existovali v podstate dva podobné fondy, ktoré HM SR BA 
chce nahradiť len jedným fondom, resp. ponechať len jeden fond. Po krátkej odbornej diskusii bolo hlasované 
o nasledovnom znení uznesenia: 
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 zobrať na vedomie 
 
Zrušenie Fondu statickej dopravy HM SR BA 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 12        za: 12      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 4 
Rôzne. 
 
 V bode Rôzne diskusia neprebiehala. Tajomník členov komisie KDIS informoval, že vyjadrenie 
k Uzneseniam, ktoré sa prijali na KDIS dňa 07. 03. 2023, zašle členom KDIS e-mailom. 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                       JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v. r. 
                   predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Tibor Kurák 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 04. 05. 2023                
 


